
ПРОТОКОЛ № 7 
засщання громадсько! ради при виконком! 

Костянтин1вськоГ м!сько1 ради 

03.03.2021р м. Костянтин1вка 
М1сце проведения: мала зала 

Час проведения: 13 00 

Загальна кшьк1сть членхв громадсько! ради при виконавчому ком1тет1 Костянтин1всько1 
м1сько1 ради - 21 особа. 

Загальна к1льк1сть присутн1х на зас1данн1 громадськоТ ради при виконавчому комхтет! 
Костянтин1ВськоТ М1ськ01 ради - 13 ос1б. 

Запрошен!: 
• М1ський голова - Азаров О.А. 
• Начальник управл1ння осв1ти м1сько1 ради м.Костянтинхвки - Барабаш О.В. 
• Начальник управл1ння комунального господарства - Заварз1н Д.Г. 
• Начальник в1дд1лу 1нвестиц1йноТ та 1нновац1йноТ д1яльност1 - Щекодхна 0.1. 
• Начальник м1Ського фхнансового управлхння - Кукл1с Т.Е. 
• Начальник управл1ння культури, молод! та спорту Костянтин!всько1 м!сько1 ради -

Хоменко 0.0. 
• Начальник управл!ння соц!ального захисту населения Костянтин!всько1 м!сько1 

ради - Зубах!на СВ. 
• Начальник В1дд!лу обл!ку та зв!тност! м!сько1 ради - Ястребова О.Б. 

Присутн!: 
• Ус! запрошен! особи (кр!м Заварз!на Д.Г., Зубах!но1 СВ., Хоменко О.О.) 
• Трубчан!нова О.А. - головний спец!ал!ст в!дд!лу з орган!зац!йних питань та роботи 

3 депутатами 

Про початок засщання громадськоТ ради при виконком! Костянтин!вськоТ м!сько1 
ради. 
СЛУХАЛИ: 
Мирошниченко Л!л!ю Валентин!вну - голову громадськоТ ради при виконавчому 
ком!тет! Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 
Пов!домила, що за даними реестрац!Т на зас!данн! присутн! 13 з 21 член!в громадськоТ 
ради. Зас!дання е правомочним ! запропонувала розпочати роботу. 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 13, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р!шення прийнято 

ВИР1ШИЛИ: Розпочати роботу 

Про затвердження порядку денного зас!дання громадськоТ ради при виконком! 
Костянтин!вськоТ м!сько1 ради. 
СЛУХАЛИ: 
Мирошниченко Л!л!ю Валентин!вну - голову громадськоТ ради при виконавчому 
ком!тет! Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 



Познайомила присутнхх з проектом порядку денного, зауважила що надхйшла пропозиц1я 
розглянути другим питаниям порядку денного вхдкрите звернення мешканки мхста ЩасноУ 
Тетяни про ситуац1ю, яка склалася 21 лютого 2021 року та привела до травмування 
дитини. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» -13, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 

ВИР1ШИЛИ: Затвердити порядок денний засщання громадсько'Т ради при виконком! 
Костянтин!всько1 м!сько1 ради, з урахуванням пропозиц!'! що над!йшла. 

Про затвердження регламенту роботи громадськоТ ради 
СЛУХАЛИ: 
Мирошниченко Лш1Ю Валентин1вну - голову громадсько'Т ради при виконавчому 
ком!тет! Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 
Нагадала про регламент роботи громадськоТ ради та поросила вс!х учасник!в його 
дотримуватися. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 13, 

«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято. 

1. Про налагодження сп1впращ м1ж Костянтин1вською мкькою радою, ТТ 
виконавчим ком1тетом та представниками громадянського суспшьства 
стосовно участ! у сум1сних сощальних проектах розвитку громади 

Щекод1на Олена 1ван!вна - начальник в!дц!лу !нвестиц!йноТ та !нновац!йно1 д!яльност! 
(додаток 1). 

Азаров Олег Анатолшович - м!ський голова 
Подякував за позитивну оц!нку нового в!дд!лу. Пов!домив про те, що буде створено 
граф!ки прийому громадян та навчання представник!в громадськост!. 

Мирошниченко Л.В. - голова громадськоТ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 

Запропонувала !нформац!ю прийняти до в!дома 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 13, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 

2. Розгляд в!дкритого звернення мешканки М1ста ЩасноТ Тетяни 
Пов!домила про те, що 21.02.2021 в 13.00 вона з дочкою переходила дорогу по 

п!шох!дному переходу б!ля к!нотеатру Супутник. Через слизьку дорогу дитина 
послизнулася ! отримала струе мозку, травму шиТ. 

Зараз Щасна Анастас!я знаходиться на постхйному л!куванн! в дитяч!й л!карн!. 



Пов1домила про те, що м1ський голова Олег Азаров надав допомогу у вигляд! 
терм1нового транспортування в м.Краматорськ для проведения анал1зу МРТ в н1чний час. 

Про П0Д1Ю, яка сталася було повхдомлено В.Д1Л1на та Д.Заварзхна, як1 в1дпов1дають 
за стан дор1г. 

Повщомила про те, що вона особисто зверталася до Дмитра Заварз1на за 
допомогою в л1куванн1 доньки, бо виховуе дитину сама, на що Дмитро Геннад1йович 
в1дпов1в, що вс1 претензп через суд. 

Щасна Тетяна написала заяву до пол1ц11, та виразила обурення халатним 
вщношенням посадових осхб, до виконання своТх посадових обов'язкхв. 

Попросила пщтримки вс1х жител1в М1ста в наданн! допомоги на л1кування доньки. 

Виступили: 
Мирошниченко Л.В. - голова громадсько'Т ради при виконавчому ком1тет1 
Костянтин1вськоТ м1ськоТ ради 
Запропонувала м1Ському голов! О.Азарову надати оцшку Д1ям посадових ос1б у 
в1дпов1дност1 до чинного законодавства. 

бремеев Михайло - член громадськоТ ради при виконавчому ком1тет1 Костянтин1вськоТ 
м1ськоТ ради 
Запропон)^ав розм1стити в соцхальних мережах пост про допомогу. 1нщ1ювати 
орган1зац1ю зустр1ч1 начальника управлхння комунального господарства Д.3аварз1на з 
жителями громади. 

Азаров Олег Анатолшович - М1ський голова 
Запевнив, що буде призначена перевхрка даноТ 1нформаТ. 

Байрачна- Заговоричева М.1. - член громадськоТ ради при виконавчому ком1тет1 
Костянтин1вськоТ м1ськоТ ради 
Запропонувала п1д час проведения концерт1в 5.03.2021 встановити урни для збору кошт1в 
на л1кування ЩасноТ АнастасГТ. 

Мирошниченко Л.В. - голова громадськоТ ради при виконавчому ком1тет1 
Костянтин1вськоТ м1ськоТ ради 
Запропонувала 

1. Добровшьн! пожертвування в1д мешканцхв м1ста. 
2. Зробити репост у сощальних мережах. 
3. Надати вщпов1дну оцхнку ситуац1Т. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 12, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 1 (Маланчук Я.Б.). 
Р1шення прийнято. 

3. Публ1чне представления шформацп про виконання м1ського бюджету 
м.Костянтин!вки за 2020 рж та !нформацГТ про виконання бюджетних програм 
головними розпорядниками бюджетних кошт!в. 

Кукл1с Тетяна В!ктор1вна - начальника м1ського ф1нансового управл1ння 
Костянтин1вськоТ мхськоТ ради (додаток 2 додаеться) 

Доповщь головних розпорядник1в бюджетних кошт!в: 



Апанасова Ал!на €вген1вна-головний бухгалтер управлхння культури, молод! та спорту 
Костянтин1всько1 м1сько1 ради (додаток 3 додаеться) 
Барабаш Ольга В1ктор1вна-начальник управл1ння освхти м1сько1 ради м.Костяитин1вки 
(додаток 4 додаеться) 
Дуднж Олена Павл!вна - заступник начальника управлгння соцхального захисту 
населения Костянтин1всько1 м1сько1 ради (додаток 5 додаеться) 
Ястребова Ольга Борис1вна-начальник В1ддшу облику та зв1тност1 мхсько'Т ради (додаток 
6 додаеться). 

Скобликова 1.О. Звернула увагу на роботу дитячих садк1в, а саме закладу дошкшьно'Т 
осв1ти №30 "1вушка". Чому в той час коли ясельна трупа працюе до 16.00 дитина з 
ясельноТ групи в 15.45 вже знаходиться в чергов1Й труп! повнхстю одягнений? 
Хто п1д кого повинен п1длаштовуватись: дитяч! садочки П1д батьк1в, чи батьки пщ 
садочок? Працюючим батькам це дуже не зручно. 
Питания щодо харчування д1тей в дитячих дошкшьних закладах. Чому про це не 
1нформують батькхв? 
У кого повинн! знаходитися грош! батьк1всько1 допомоги? Чи повинн! вони зберхгатись у 
завщуючо! закладу? Чому не хнформують батьюв про витрачання цих кошт1в? Чому 
оплата батьк1в становить 18 грн в день, а в зв1т1 у Барабаш пролунала цифра 10 грн? 
Ск1льки коштуе день у дитячому садочку? 

Суханова В.: Питания стосовного «майбутнього» НВК. Бути чи не бути цьому закладу? 

Барабаш О.В. в1дпов1ла членам громадськоТ ради на вс1 поставлен! питания. 

Мирошниченко Л.В. - голова громадськоТ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 
Запропонувала !нформац!ю взяти до в!дома 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 13, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р!шення прийнято. 

4. Узагальненни та розглид пропозицш, що надшшли В1д жител1в 
Костянтин1вськоТ м1сько1 територ!альноТ громади та член!в громадсько! ради 
при виконавчому ком!тет! Костянтин1вськоТ мкько! ради. 

Мирошниченко Л.В. - голова громадськоТ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 
Пов!домила про пропозицГТ, що над!йшли в!д жител!в Костянтин!вськоТ м!ськоТ 
територ!альноТ громади та член!в громадськоТ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради. Запропонувала направити м!ському голов! на розгляд. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 13, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Пшеини прийнято 



5. Пропозицп щодо включепня кандидатур вщ громадськост! до !шц1ативно1 
групи по формуванню нового складу громадсько'Т ради при виконавчому 
ком1тет! Костянтин!вськоТ м1ськоТ ради 

Мирошниченко Л.В. - голова громадсько'Т ради при виконавчому комхтет! 
Костянтин1вськоТ М1СькоТ ради 
Пояснила процедуру вибору кандидат1в до складу 1н1Ц1ативноТ групи по формуванню 
нового складу громадськоТ ради при виконком! Костянтин1вськоТ м1ськоТ ради. 
Запропонувала надати список наступних кандидатур: 

№ 
п. п. 

ШБ Оргашзащя 

1 Мирошниченко 
Лш1я Валентин1вна 

ГРОМАДСЬКА 0РГАН13АЦ1Я 
«УКРАШСЬКИЙ ШСТИТУТ 
АНТИКРИЗОВОГО МЕНЕДЖМЕНТУ» 

2 Сремеев 
Михайло Володимирович 

М0Л0Д1ЖНА ГРОМАДСЬКА 
0РГАН13АЦ1Я «ФУНДАЦ1Я 
РЕПОНАЛЬНИХ1Н1Ц1АТИВ» 

3 Скоблякова 
1рина Олександр1вна 

ГРОМАДСЬКА 0РГАН13АЦ1Я «РУХ 
1НВАЛ1Д1В «ВПЕВНЕН1 СЕРЦЯ» 

4 Ищенко 
Валер1я СергГТвна 

ГРОМАДСЬКЕ ФОРМУВАННЯ 3 
ОХОРОНИ ГРОМАДСЬКОГО 
ПОРЯДКУ «ГАЙДАМАКИ» 

5 Музикантова 
Галина Альфред1вна 

костянтинтськА МЮЬКА 
ГРОМАДСЬКА 0РГАН13АЦ1Я «ЦЕНТР 
ГРОМАДСЬКОГО КОНТРОЛЮ ТА 
ЗАХИСТУ» 

6 Данилова 
Ольга Сергпвна 

ГРОМАДСЬКА 0РГАН13АЦ1Я 
«Розвиток Донеччини» 

7 Маланчук 
Ярослав Богданович 

ОБ'СДНАННЯ СП1ВВЛАСНИК1В 
БАГАТОКВАРТИРНОГО БУДИНКУ 
«ЛЕВАНЕВСЬКОГО 45» 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 13, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Рхшення прийнято. 

Вир1шили: надати мхському голов! список претендент!в для включения в !н!ц!ативну 
групу по формуванню нового складу громадськоТ ради при виконавчому ком!тет! 
Костянтин!вськоТ м!ськоТ ради 

Голова громадськоТ ради 

Секретар 

Мирошниченко Л.В. 

Пр!звище та !н!ц!али 

Тюнша В.В. 

(П!дпйс) Пр!звище та !н!ц!али 


